
Bolystmidler 
 

Konklusjon på vedtatte søknader  
 

Gruppa var tidlig enig i kriterier vi vektla for tildeling. 
 

o Vi la først og fremst til grunn for tildeling at tiltaket skulle skape bolyst for allmennheten 
og for de som bor i området 

o Vi tok hensyn til geografi 
o Vi la vekt på å tildele stort sett like summer der søknadene var like 
o Vi definerte hva vi mente var kommunale oppgaver  
o Vi la vekt på at det var beregnet inn dugnadsarbeid når tiltaket skal settes i gang 

 
Konklusjonen var at vi fikk inn søknader fra hele «vårt» område/ krets. Og vi fordelte 
søknadssummen på mange gode prosjekt fra hele området/ kretsen. Ser vi på kriteriene over, 
mener vi at alle som har søkt har fått tilsagn om midler til sine prosjekt. 

 

Begrunnelse på de som ikke har fått 
 

o Søknaden var etter vår mening ikke en oppgave for frivillighet/ dugnad, men en 
kommunal oppgave 

o Søknaden dreide seg om anlegg myntet mest på turisme 
o Ubegrunnede søknader 
o Manglende økonomisk oversikt 

 
 

Mvh 
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